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PREDMET: Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Rasim Halilović (IDS-ISU) je na 16. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 15. veljače 2023. godine postavio vijećničko pitanje: 
 
„Svjedoci smo da na Labinštini se odvija puno radova i da smo tako reći aktivni pa me zanima 
samo gdje smo stali sa Spomenikom Danu rudaru ustvari rudarima.“  
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Valter Glavičić, gradonačelnik grada Labina: 
Ako sam shvatio to su dva pitanja. Onda ću probati prvo konkretno i korektno, a drugo onoliko 
koliko sam uspio shvatiti između redova. Zadovoljstvo je dosta relativan pojam. Što se tiče 
Spomenika rudaru borcu, iskoristit ću ovaj medijski prostor da kažem da smo dosta razgovarali 
o tom projektu. U originalu se zove Spomen prostoru rudaru. U originalu gospodina Berislava 
Iskre i pokojnog Quintina Bassania. Krenuli smo s radovima. Radovi idu dinamički onako kako 
su zamišljeni. Radovi idu tako da će do kraja travnja sve ono što je ugovoreno praktički biti i 
izvršeno i ja se nadam da ćemo stvarno svi biti zadovoljni i sa ovim podzemnim dijelom koji je 
blizu kraja. Imamo dva komada velikih, dugih stepenica koje su kompletno popločene sa 
kanfanarskim kamenom. Imamo dva bočna, manja stepeništa koja su također gotova i sada 
se rade one kockice koje se slažu po bočnim zidovima i koje na neki način predstavljaju 
rudarske slojeve. Ubrzo će početi radovi na parteru, da tako kažem, na onom dijelu koji mi 
vidimo, koji je na koti nula, gdje će biti javni prostor i gdje će biti klupe, gdje će e koristiti prostor 
za javne manifestacije. Tako da to ide po planu. Ja vjerujem da će to stvarno do travnja biti 
gotovo. Ubrzo ćemo imati još jedan operativni sastanak sa izvođačem radova. Bitno mi je da 
je gospodin Berislav Iskra zadovoljan jer znam da je vrlo detaljan, vrlo precizan i da živi za taj 
projekat i ne sumnjam da će taj projekat biti ponos svih nas i veliki pijetet prema našim 
rudarima.   
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